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Vážení spoluobčané,

rok 2024 se chýlí ke konci a já bych vás rád oslovil na strán-
kách prosincového vydání měsíčníku NOVOKNÍNSKO. Vánoč-
ní období je pro mnohé z nás časem bilancování, zastavení  
a příprav na nadcházející rok.

Tento rok byl bohatý na události i příležitosti, které po-
sunuly naše město Nový Knín a jeho místní části – Libčice, 
Sudovice, Kozí Hory a Chramiště – zase o kus dál. Každá  
z těchto částí přispívá svou jedinečností k celku a dohromady 
tvoříme prostředí, které je pestré, živé a přívětivé.

Dovolte mi poděkovat všem, kteří se jakýmkoli způsobem 
podíleli na rozvoji našeho města. Pracovníci města, členové 
zastupitelstva, ale i aktivní občané a spolky, to všichni jsou 
lidé, kteří svou prací a nasazením pomáhají utvářet náš kaž-
dodenní život. Jejich úsilí si zaslouží velké uznání.

Vánoční svátky nám dávají příležitost zpomalit, věnovat se 
rodině a přátelům a užívat si radost z maličkostí. Jsou to chví-
le, kdy si uvědomujeme, co je skutečně důležité. Přeji vám, 
abyste prožili svátky v klidu a pohodě, obklopeni těmi, na 
kterých vám záleží.

Do nového roku 2025 vám přeji pevné zdraví, mnoho štěstí 
a úspěchů v osobním i pracovním životě. Věřím, že nás čeká 
další rok plný inspirace, společných projektů a příležitostí, jak 
zlepšovat život v našem městě.

Krásné Vánoce a šťastný nový rok!
S úctou,

Ing. Radek Hrubý
starosta města Nový Knín
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USNESENÍ Z 51. SCHŮZE RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN
KONANÉ 2. 12. 2024

Usnesení č. 1–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto zně-
ní:
1. Schválení programu RM č. 51/2024
2. Zadání VZMR »Komunikace v ulici Na Kamínkách« 
3. Zadání VZMR »Komunikace v ulici Čapkova« 
4. Zadání VZMR »Veřejné ohniště« 
5. Zadání VZMR »Veřejné toalety« 
6. Darovací smlouva 
7. Hlasovací systém
8. Žádost o výpůjčku – Junák – český skaut
9. Tříkrálová sbírka 
Usnesení č. 2–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje zadání veřejné zakázky 
malého rozsahu »Komunikace v ulici Na Kamínkách« a do 
hodnotící komise na výběr zhotovitele jmenuje Marka Zacha, 
Bc. Jiřího Straceného a Jiřího Krásu.
Usnesení č. 3–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje zadání veřejné zakázky ma-
lého rozsahu »Komunikace v ulici Čapkova« a do hodnotící 
komise na výběr zhotovitele jmenuje Marka Zacha, Bc. Jiřího 
Straceného a Jiřího Krásu.
Usnesení č. 4–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje zadání veřejné zakázky ma-
lého rozsahu »Veřejné ohniště« a do hodnotící komise na 
výběr zhotovitele jmenuje Marka Zacha, Bc. Jiřího Straceného 
a Jiřího Krásu.

Usnesení č. 5–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje zadání veřejné zakázky ma-
lého rozsahu »Veřejné toalety« a do hodnotící komise na vý-
běr zhotovitele jmenuje Marka Zacha, Bc. Jiřího Straceného 
a Jiřího Krásu.
Usnesení č. 6–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přijetí finančního daru 
ve výši 17 000 Kč na rozvoj veřejné infrastruktury měs-
ta Nový Knín od XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXXX, a uzavření darovací smlouvy.
Usnesení č. 7–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje pořízení hlasovacího systé-
mu pro zasedání zastupitelstva a schůze rady za cenu 48 130 
Kč + měsíční platbu za služby 3970 Kč, a uzavření smlouvy o 
úplatném užívání aplikace Usnesení.cz.
Usnesení č. 8–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje vypůjčení nebytových pro-
stor v přízemí budovy zdravotního střediska, náměstí Jiřího 
z Poděbrad 64, o výměře 13 m2, na dobu neurčitou spolku 
Junák – český skaut, Středisko prof. Oliče Dobříš, z. s., se 
sídlem Dělnická 1603, 263 01 Dobříš, IČO: 05267927, a uza-
vření smlouvy o výpůjčce.
Usnesení č. 9–51/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí oznámení o termínu 
sbírky »Tříkrálová sbírka« v termínu 1. 1. 2025 – 14. 1. 2025.
Ing. Radek Hrubý            Marek Zach  
starosta     místostarosta

SDĚLENÍ RADNICE

REKAPITULACE

Jsou to již dva roky, co máme nového starostu a místosta-
rostu. Na podzim roku 2022 se po dvaceti letech změnilo 
vedení města. Nástup na radnici nebyl vůbec lehký a museli 
se spoléhat pouze sami na sebe. Rozhodně na ně nečekal ni-
kdo s otevřenou náručí. Přesto se odhodlaně pustili do práce 

a rozhodli se občanům ukázat, že s odhodláním a správným 
přístupem lze dosáhnout lepších výsledků.
Přes spousty sprostých pomluv, které se šíří městem a které 
je někdy těžké ustát, se soustředí hlavně na svou práci, pro 
kterou byli zvoleni. Stále se objevují otázky, zda na pomluvy 

UZAVŘENÝ MĚSTSKÝ ÚŘAD MEZI SVÁTKY

Dovolujeme si vás informovat, že městský a stavební úřad budou během vánočních svátků uzavřeny, a to od 23. 12. 2024 
do 5. 1. 2025.
Provoz bude obnoven v běžné otevírací době od 6. ledna.
Děkujeme za pochopení a přejeme vám klidné prožití vánočních svátků se svými blízkými a šťastný nový rok.
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reagovat, zda vysvětlovat, jaká je pravda. Každý, kdo chce 
znát pravdu, má možnost přijít na radnici a otevřeně se ze-
ptat. Takový zájem vedení města vždy uvítá. Jak ale bojovat 
s lidmi, kteří šíří lži a pomluvy po hospodách a na sociálních 
sítích? Nijak. Někdy je nejlepší nereagovat a zaměřit se na 
důležité projekty ku prospěchu celého města.
MĚSTSKÁ POLICIE
Jako první zrušili městskou policii, která město stála ročně 
hromadu peněz a přínos její činnosti byl diskutabilní. Často 
nebyla přítomna, když ji občané potřebovali. Po zrušení této 
služby se ušetřené prostředky využily efektivněji.
TECHNICKÁ ČETA
Někteří občané tvrdili, že město rozbilo technickou četu. Ve 
skutečnosti několik členů z technické čety samo podalo vý-
pověď, přičemž počet pracovníků v minulosti byl vyšší, ale 
odvedená práce zůstala stejná.
ŘEŠENÍ MAJETKOVÝCH VZTAHŮ
Při počátku plánování oprav komunikací a chodníků se uká-
zalo, že mnoho pozemků je neoprávněně připloceno. Proto 
byla vyhlášena »pozemková amnestie« a začalo se s narov-
náváním vlastnických vztahů.
VÝTAH NA ZDRAVOTNÍM STŘEDISKU
Během prvních tří měsíců na radnici místostarosta připravil 
a spustil projekt výstavby výtahu, který zlepšil přístupnost 
zdravotního střediska i osobám s pohybovým omezením. 
OPRAVY A ÚDRŽBA INFRASTRUKTURY
- Opravil se chodník od náměstí v Pivovarské ulici, který byl 
léta z poloviny rozkopaný.
- Opravil se brod na osadu Na Červené, který byl hodně hlu-
boký. Došlo k zavezení vrstvou štěrku, na který byly položeny 
betonové panely.
- Podél zdravotního střediska a za ním byl položen nový as-
falt, cesta byla samá díra. Zároveň byl položený i nový asfalt 
v ulici Pod Zámkem, kde to prý bylo dlouho slibováno. Tam 
bylo zjištěno, že jsou zavezeny veškeré poklopy od kanalizace 
a víka od vodovodu.
KONTROLY STROMŮ
Začaly se kontrolovat stromy, po kontrolách bohužel musely 
být pokáceny ty nemocné. 
OPRAVA A ZPEVNĚNÍ BŘEHU POTOKA KAV-
ČÁK
Na jaře se spustil další projekt, a to oprava břehu a výstavba 
opěrné zdi potoka Kavčák. Je neskutečné štěstí, že se břeh 
nesesunul více a nenarušila se statika okolních domů. Bě-
hem dvou let, kdy byl břeh stržený, nikdo nenahlásil pojist-
nou událost, ani břeh nezajistil. Událost byla tedy pojišťovně 
nahlášena zpětně, krytí bylo poskytnuto ve výši cca 30 000 
Kč se slovy, že město nemá pojištěné vodní toky a břehy. 
Nyní je tam opěrná zeď, aby k podobné události již nedošlo,  
a bezpečí občanů zajištěné zábradlím. 

OPLOCENÍ ŠKOLY
Dále se oplotila školní zahrada, což bylo také nezbytné, už  
s ohledem na bezpečnost našich školáků. 
REVITALIZACE OBŘADNÍ SÍNĚ
Proměnou také prošla obřadní síň v Muzeu zlata, kde mís-
to tmavé, ponuré místnosti je krásné, prosvětlené, elegantní 
místo pro konání slavnostních obřadů.
MODERNIZACE VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ
Nové osvětlení je úsporné, eliminuje se světelný smog a zvy-
šuje efektivitu. Osvětlení bylo řízeno stmívačem, který jej měl 
při setmění spustit. Ihned se začaly objevovat problémy, kdy 
na některých místech lampy nesvítily. Místostarosta každou 
chvíli objížděl Nový Knín a zjišťoval, co se stalo. Ukázalo 
se, že tam, kde lampy nesvítily, byly jednou uštípané řídí-
cí stmívače, tak se nahradily řídícími hodinami, potom byly 
několikrát shozené jističe, až nakonec se všechny rozvaděče 
uzamkly a lampy jsou bez poruchy. Vedení města ukázalo, že 
i přes překážky a kritiku lze udělat mnoho pozitivních změn, 
které zlepšují život občanů a město jako celek. I kostel je 
nyní nasvícen teplým bílým světlem, které nahradilo původní 
nevhodné zelené osvětlení.
DIGITÁLNÍ ÚŘEDNÍ DESKA
Pořízena také byla digitální úřední deska, která je elegantním 
a moderním řešením oproti pozinkovaným tabulím. Ty nejen 
zakrývaly kašnu, ale i manipulace s dokumenty byla proble-
matická - musely se zmenšovat, aby se vešly a vyvěšování  
v dešti či větru bylo velmi nekomfortní.
REKONSTRUKCE MĚSTSKÉ KNIHOVNY
Na podzim 2023 proběhla v městské knihovně kontro-
la požární bezpečnosti, která odhalila závažné nedostatky. 
Knihovna nebyla zkolaudována pro svůj provoz a celé roky 
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fungovala na »černo«. Oficiálně šlo stále o bytový prostor  
s nedostatečnou nosností podlah a nevyhovující únikovou 
cestou. Akumulační kamna, která celé prostory vytápěla, 
byla očouzená prachem, což představovalo velké riziko po-
žáru.
Navzdory počáteční kritice a dokonce petici proti uzavření 
prostor se vedení města pustilo do rekonstrukce. Pokud jste 
knihovnu v předchozí době navštívili, určitě víte, že za vstup-
ními dveřmi byla velká zima a spíše skladiště, kterým jste došli 
ke dveřím a strmému točitému schodišti a po něm do ponuré 
knihovny, kde se zastavil čas.  Kolaudace prostor se nakonec 
podařila, knihovna byla přesunuta do přízemí kvůli bezba-
riérovosti. Bylo nutné zajistit požárně bezpečnostní řešení, 
které nám vypracoval odborník v požární ochraně, dále vybu-
dovat hydrant, požární úseky oddělit protipožárními dveřmi, 
což je povinné v každé veřejné budově. Proběhla rekonstruk-
ce topení, akumulační kamna byla nahrazena tepelným čer-
padlem. Všechny prostory byly vyklizeny včetně přeplněného 
skladu na dvorku. Při úpravách bylo zjištěno propadání země 
na dvorku, kam si chodili hrát skauti. Při hledání příčiny se 
zjistilo, že hlubokou díru, která se stále propadala, nechal 

izolované, takže chlad zvenku šel rovnou do celé nemovi-
tosti. 
Vše bylo samozřejmě ihned po zjištění řešeno. Elektrokotle 
byly nahrazeny tepelným čerpadlem a elektřina byla s ČEZem 
vyřešena.
ZPOMALOVACÍ PRAHY NA POTŮČKU
Město obdrželo žádost občanů o vybudování zpomalova-
cích prahů v ulici Na Potůčku. Toto se začalo řešit s policií  
a s Národním památkovým ústavem. Policie nám málem  
v této lokalitě zrušila jednosměrku. Zpomalovací prahy nako-
nec byly schváleny s tím, že NPÚ klade podmínku, a to vý-
stavbu prahů ze žulových kostek, protože jde o památkovou 
zónu. To se oproti obyčejným prahům výrazně prodražilo, 
stejně jako všechny požadavky ze strany NPÚ. Při výstavbě 
byla ulice zavřena. Jeden den si ale někdo posunul zábranu  
a projel autem přes čerstvý beton, čímž prahy poškodil a mu-
sely se opravovat. 
KONTROLA Z MINISTERSTVA VNITRA
Na jaře se uskutečnila kontrola výkonu samostatné působ-
nosti města ze strany Ministerstva vnitra na základě anonym-
ního podnětu. Přestože byla náročná, ukázala jen drobné 
nedostatky, které byly rychle odstraněny. Kontrola potvrdila, 
že vedení města pracuje v souladu se zákony.
ZLEPŠENÍ PŘÍSTUPU KE SLUŽBÁM MĚST-
SKÉHO ÚŘADU
Aby byl úřad přívětivější pro seniory i ostatní občany, byly 
agendy jako podatelna, pokladna, CzechPoint, evidence 
obyvatel a matrika přesunuty do přízemí. Tento krok výrazně 
zlepšil dostupnost služeb. Zároveň došlo k otevření úřadu pro 
veřejnost ve všechny všední dny, namísto pondělí a středy, 
jako tomu bylo doposud.
NOVÉ SLUŽBY PRO OBČANY
- Vedení se podařilo do Nového Knína dostat bankomat  
a za výhodných podmínek.  Aktuálně je průměr 1500 výběrů 
měsíčně.
- Vyřešena byla také instalace Alzaboxu v ulici Na Smíchově, 
což zlepšilo možnosti vyzvedávání zásilek pro obyvatele.
- Dále město již v minulém roce spustilo službu senior taxi, 
která umožňuje seniorům pohodlné cestování na nákup,  
k lékaři, návštěvu, či vyřizování jiných záležitostí.
Tato zlepšení ukazují, že i přes počáteční obtíže je vedení 
města odhodláno pokračovat ve zlepšování životních podmí-
nek a služeb pro všechny občany Nového Knína.
ŠKOLA
Cílem je, aby škola fungovala tak, jak má, a to ve všech ohle-
dech a bez politiky. Někteří pedagogičtí i nepedagogičtí pra-
covníci podali výpověď a byli nahrazeni novými. Školní jídelna 
má novou paní vedoucí, která je otevřená jak k přípravě více 
druhů jídel, tak i vaření pro seniory, což je v jiných školách 
běžné. Paní ředitelka také neměla jednoduchý nástup, už jen 

bývalý starosta zavézt odpadem, mezi kterým bylo 440 kg 
azbestu. Město tedy udělalo sanaci, prostor se vyčistil a zajis-
til, aby se již nepropadal. 
Dnes je knihovna světlým, moderním místem, které navště-
vuje mnoho dětí, ale i dospělých. Probíhají zde různé akce 
pro veřejnost včetně programů pro seniory, jako je univerzita 
třetího věku.
HASIČÁRNA
Začátkem tohoto roku nás překvapilo vyúčtování od ČEZu, 
kdy přišel nedoplatek na hasičárnu ve výši asi 280 000 Kč bez 
DPH. Zjistilo se, že je to za vytápění. V hasičárně byly totiž 
nainstalované elektrokotle, a to bez povolení od ČEZu a tím 
pádem i beze změny sazby elektřiny. Hrozilo, že bude budo-
va odstřižena od elektřiny. Okénka ve sklepě úplně chyběla  
a trubky s teplou vodou, které vedly ze sklepa, ani nebyly za- 
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proto, že se o ní šířily pomluvy ještě před tím, než ji někdo 
stačil poznat. Hlavní je, že  se snaží plnit své cíle přes velké 
překážky a školu zlepšit. Držím palce.
REKONSTRUKCE VODOJEMU NA CHRAMI-
ŠTÍCH
Od jara do začátku podzimu se rekonstruoval vodo-
jem a vodovodní infrastruktury na Chramištích. Vše bylo  
v havarijním stavu. Občas se stávalo, že z kohoutků tekla čer-
ná voda. Nyní je vše hotovo, nový přivaděč od studny, nová 
infrastruktura v obci a kompletní oprava a oplocení vodoje-
mu zajistily čistou a bezpečnou dodávku vody.
OPRAVY CEST
V létě se opravily některé cesty: 
- Cesta do Lurd, která byla i v létě podmáčená, byla v místech 
vyvěrajících pramenů překopána a vytvořena drenáž. Svrchní 
vrstva byla stržena, zavezena štěrkem a zhutněna. Když se 
tam teď půjdete podívat, cesta vypadá úplně přirozeně.
- Na Skřivanech byly místy i 20 cm rigoly. Opět byla strže-
na svrchní vrstva, zavezeno hrubým, pak jemným štěrkem  
a zhutněno a nakonec zavezeno a zhutněno recyklátem.
- Takto byla opravena i cesta ke sv. Floriánovi, cesta byla  
i rozšířena. 
- A jako poslední tento rok byla opravena vedlejší cesta Na 
Hlinech. Na žádost majitele, který již v minulosti upozorňoval 
na průjezd přes jeho soukromý pozemek, byla cesta narovná-
na na správné území v majetku města a opět povrch úpraven 
štěrkodrtí.
ZABEZPEČENÍ ZDROJŮ PITNÉ VODY
Město se také začalo věnovat zabezpečení zdrojů pitné vody, 
které je nezbytné. První oplocení proběhlo v Oplocence, kde 
bylo také vyřezáno křoví – u vodních zdrojů smí růst pou-
ze tráva. V příštím roce bude pokračovat oplocování dalších 
zdrojů.
MLHOPÍTKA
Vzhledem k rostoucím letním teplotám byla na náměstí a na 
hřišti v Oplocence instalována mlhopítka, která nabízí nejen 
osvěžení, ale i možnost napití. Tato zařízení se rychle stala 
oblíbeným prvkem veřejného prostoru.
KULTURNÍ AKCE MĚSTA
Také kulturní komise města se pustila do zdokonalování kul-
turních akcí města, jako je Rozsvícení vánočního stromu či 
Novoroční setkání seniorů, a pravidelně začala pořádat další 
s cílem většího kulturního vyžití pro občany. Město je nyní 
obohaceno o Městský ples, Jarní jarmark a Letní slavnost. 
PRIVATIZACE BYTŮ
Město také po letech spouští privatizaci bytů, o kterou měli 
nájemci dlouhé roky zájem.
VYVOLÁVACÍ SYSTÉM
Město nechalo nainstalovat vyvolávací systém na úřadě, aby 
se občané mohli on-line objednat a ušetřili tím čas. Zároveň 

ti, kteří nejsou objednaní, vědí, kolikátí jsou v pořadí na vyří-
zení předmětné záležitosti.
ÚZEMNÍ PLÁN
Vedení města se také pustilo do zpracování územního plánu, 
který byl spoustu let rozpracovaný a nedořešený. Odebra-
lo pořizování ÚP odboru územního plánování města Dobříš  
a prostřednictvím létajícího pořizovatele zapracovalo na roz-
hodných úpravách, podle nařízení nadřazených orgánů, ze-
jména ZPF. Opakované veřejné projednávání se konalo 11. 
prosince 2024.
VÁNOČNÍ OSVĚTLENÍ
Město také investovalo do nového vánočního osvětlení, aby 
občanům, ale i návštěvníkům zpříjemnilo adventní čas. To 
staré bylo již z energetického, ale i bezpečnostního hledis-
ka nevhodné. A ani svým vzhledem nenavozovalo vánoční 
atmosféru. Nyní ulice září elegantními, LED úspornými ozdo-
bami a i náměstí je krásně vyzdobené.
Osvětlení na kašně bylo po dvou týdnech od instalace po-
ničeno neznámým vandalem. Při zapojování jsme zjistili, že 
vrchní oblouk byl na jednom místě ohnutý a světelný řetěz 
zpřetrhaný, takže opět muselo být rychle opraveno.
ŽIŽKOVA A HAVLÍČKOVA ULICE
V letošním roce také začala obnova veřejné infrastruktury  
v Žižkově ulici, jen za minulý rok došlo k 16 haváriím na vo-
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dovodním potrubí. Rekonstrukce s sebou nesla také spous-
tu překážek, ale všechny se podařilo překonat a první etapu  
v termínu dokončit.
Vedení města se také stále snaží vyřešit problematiku průjez-
du těžkých traktorů a kamionů Žižkovou a Havlíčkovou ulicí. 
Tato agenda je časově i organizačně náročná, přesto vedení 
města pokračuje ve snaze najít nejlepší možné řešení. Bohu-
žel dopravní inspektorát nadřazuje komunikaci II. třídy nad 
obecní zájem.
ROZPOČET MĚSTA
Chtěla bych ubezpečit občany, že město není v mínusu, jak 
někteří tvrdí. To si můžete sami ověřit na webových strán-
kách města, kde je k dispozici rozklikávací rozpočet a přehled 
zůstatků na účtech města.

PODĚKOVÁNÍ
To samozřejmě není vše, spousta práce není vidět anebo za-
tím ještě nemá výsledky, postupně je ale všichni uvidíme.
Na závěr bych chtěla vyjádřit obdiv vedení města za jejich 
nasazení a tempo, kterým se snaží zlepšovat podmínky pro 
všechny obyvatele. Stojí to spoustu úsilí a času, někdy je to 
velmi náročné, někdy i pro rodiny.  Jsem hrdá, že mohu být 
součástí této komunity a sledovat, jak se město rozvíjí. ☺
Všem přeji krásné Vánoce plné pohody a do nového roku 
hodně štěstí, zdraví a lásky.
Děkuji za skvělou správu našeho města a za snahu vytvořit 
lepší místo pro život.

Žaneta Schneiderová

SLOŽKY

Vážení spoluobčané, 
dovolte mi jménem Sboru dobrovolných hasičů Nový Knín touto cestou popřát vám a vašim rodinám příjemné prožití vánoč-
ních svátků plných lásky a radosti, dětem bohatého Ježíška a do nového roku přejeme hlavně zdraví, štěstí a mnoho úspěchů. 
Všem našim členům a příznivcům SDH děkujeme za jejich práci, podporu a obětavost v roce 2024. Opět jsme, a to jen díky 
vám, vše v pohodě a v poklidu zvládli. Těšíme se na další spolupráci v novém roce 2025.

 Lukáš Dragoun
 SDH Nový Knín 
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VÁNOČNÍ A NOVOROČNÍ PŘÁNÍ
Jménem 23. okrsku sborů dobrovolných hasičů si dovoluji přát všem radostné prožití vánoční svátků a do nového roku hodně 
štěstí, zdraví, pohody a vzájemného porozumění. Zároveň děkuji Městu Nový Knín a Obci Chotilsko za podporu hasičských 
sborů a spolupráci.

Miroslav Konopásek, starosta 23. okrsku SDH

Vážení spoluobčané,
chceme vám touto cestou popřát krásné prožití vánočních svátků se svými blízkými a do nového roku hodně zdraví, lásky  
a pohody.

Členové volební strany Tradice a prosperita
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28. 2. 2025 od 19 hodin

Jakub a Jeho pán
Podbrdské národní divadlo

1. 3. 2025 od 10 hodin

Čertovské pohádky
Podbrdské národní divadlo Představení pro děti

31. 3. 2025 od 19 hodin

výběr z besídek
Divadlo Sklep

25. 4. 2025 od 19 hodin

Modelka XXl
Divadelní spolek MonAmour

9. 5. 2025 od 19 hodin

opaČné pohlaví
Dramatický soubor při T. J. Sokol Nový Knín

Divadelní festival 2025
Do Sokola za kulturou  

předprodej: Sokolovna Nový Knín, Tyršova 236, Nový Knín
telefon: 723 781 276 • e-mail: novy_knin@sokol.eu

Divadlo Sklep
390 Kč 
420 Kč na místě

Ostatní divadla pro dospělé
150 Kč 
170 Kč na místě

Divadlo pro děti
Děti zdarma 
Dospělí 100 Kč

Zvýhodněná permanentka
na všechna představení 
pro dospělé: 690 Kč

Tip na vánoční dárek:

 zvýhodněná 

permanentka
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VÝROČNÍ VALNÁ HROMADA ČHJ LIBČICE

se bude konat 17. 1. 2025 od 19.00 hod. v hasičské zbrojnici v Libčicích.
Srdečně zveme všechny naše členy.

Jménem České hasičské jednoty Libčice bych vám všem chtěl popřát pohodové vánoční svátky a příjemný vstup do roku 2025. 
Dále hlavně hodně zdraví a nám hasičům co nejméně výjezdů a na poli sportovním hodně úspěchů jak dětem, tak dospělým.

Josef Kolka – starosta ČHJ Libčice

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMEČKU V LIBČICÍCH

se uskutečnilo 30. 11. 2024 za velmi hojné účasti našich spo-
luobčanů. Pořádající hasičský sbor připravil pro všechny skvě-
lé občerstvení, soutěž O nejlepší moučník, které se zúčastnilo 
10 soutěžících, a také kulturní vložku v podání zpěvu koled 
našimi nejmenšími hasiči za doprovodu A. Kůra (kytara)  
a D. Leitermannové ml. (klávesy).  Nesměla chybět ani anděl-
ská nadílka pro nejmenší.
Podvečer se nesl v příjemné přátelské atmosféře.
Děkujeme všem, kteří se podíleli na přípravě akce, všem, kteří 
se zapojili do soutěže, a všem spoluobčanům, že se dostavili 
s dobrou náladou.

Jana Kolková 
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ROZJÍMÁNÍ O VÁNOCÍCH

Kdybych se zeptal, komu patří Vánoce především, kdo z nich 
má největší radost, shodli bychom se, myslím, na tom, že 
děti. Vánoce jsou v prvé řadě svátky dětí. Dospělí dělají všech-
no pro to, aby děti měly Vánoce co nejhezčí. A samozřejmě  
i sami vzpomínají na své dětství, v mysli se přenášejí do doby, 
kdy také byli malí a slavili tyhle krásné svátky. Jenže mnoho 
z nich za chvilku mávne rukou a řekne si, že to je minulost, 
která je pryč a už se nikdy nevrátí. Je to ale skutečně tak? 
Jsou Vánoce opravdu jen chvílí sentimentálního vzpomínání, 
které člověk musí hned zase ze sebe setřást, protože to nemá 
nic společného s reálným životem? 
Zkusme se podívat, co by Vánoce mohly znamenat pro naši 
přítomnost, pro náš všední den. Vánoce nám říkají, že Bůh 
přichází k lidem jako dítě. Už to je velice zvláštní. Když se 
řekne Bůh, většina lidí má nejasnou, mlhavou představu ně-
koho mocného, velkého a hrozného, z koho jde strach. Ale 
jelikož žádný takový přísný stařec na žádném mraku nahoře 
nesedí, tak je pro ně víc než jasné, že tu jde o pouhý výmysl na 

strašení malých dětí. Vánoce ukazují, jak stoprocentní omyl 
je tahle představa. Že je to všechno přesně opačně. Bůh sám 
je malým dítětem, které vůbec nikoho neděsí, které nemetá 
žádné hromy a blesky. Dítě je přece nepatrné, slaboučké  
a bezbranné. Nenapadá vás, že tohle může být ta pravá, 
nejskutečnější Boží podoba; že právě tak se Bůh třeba proje-
vuje v našem obyčejném životě? Nesoptí a nebouří, naopak 
snadno bychom ho přehlédli, snadno bychom přeslechli jeho 
hlas, což se ostatně už mnohokrát stalo. Protože Bůh k nám 
takhle nenápadně, nevtíravě, přichází denně, jeho dotek je 
tak jemňoučký, jako dotek ručičky novorozeněte. Když ně-
kdy vidíme fotografie ubohých dětí umírajících hlady třeba 
v Africe nebo v Indii, určitě to žádného aspoň trochu citli-
vého člověka nenechá chladným. Cítíme v hloubi srdce, že 
je to strašná křivda. A věříte, že podobně tiše, němě, prosí  
o náš zájem, o kapičku naší lásky, nesčíslněkrát i Děťátko 
betlémské? Možná se zeptáte, co tedy vlastně pro něj mů-
žeme udělat? Víte, kdo to nejlépe umí s dětmi? Ten, kdo 

Můj africký příběh
Hana Hindráková 

Ve čtvrtek 16. 1. 2025 v 17.30 h. 

prožijeme v naší knihovně africký příběh 
s Hanou Hindrákovou. 

Cestovatelka, spisovatelka a bývalá dobrovolnice si 
Keňu zamilovala natolik, že se tam stále vrací. 
Přijďte si poslechnout, co ji přivedlo do Afriky 

a jak se od dobrovolnictví dostala k psaní románů 
z afrického prostředí. 

Její poutavé vyprávění o Keni 
je doplněné fotografiemi a videem.

Součástí besedy je i prodej knih a originálních afrických 
šperků, které vyráběli lidé  

z nairobských chudinských čtvrtí.
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se jim dokáže přiblížit, kdo je schopen být jedním z nich. 
A totéž platí také o nás a o Bohu. S Bohem se opravdu 
může setkat, poznat ho a zamilovat si ho jen člověk, který 
je dítětem v nejryzejším slova smyslu. Zdá se vám to nepři-
rozené? Já bych řekl, že je to naopak naprosto přirozené. 
Uvědomme si, že dobrou třetinu života prospíme v polo-
ze maličkého dítěte. Spánek, to je každodenní bezděčný 
návrat do stavu dětství. A stejně tak smrt. Tak bezbranný  
a chudý jako přišel na svět, zase z něj člověk odchází. Novo-
rozeně i umírající stařec jsou si až nápadně podobní. Dětství 
je tedy něco, co provází člověka úplně samozřejmě po celý 
život. Ale tady jde o víc – jde o uvědomělý postoj, kdy se 

oprostíme od falešného pocitu vlastní důležitosti. To nezna-
mená nebýt odpovědný, ale rozhodně si nenamlouvat, že 
se mnou něco stojí a padá, že já něco držím. Ve skutečnosti 
nedržím nic a teprve až tohle pochopím, budu plně šťastný. 
Podíváme-li se do očí šťastného dítěte, užasneme, protože 
jsme v nich zahlédli kousíček nebe. Dítě nás obdarovalo, 
aniž o tom samo ví. Kdybychom se zadívali do očí nově na-
rozeného Ježíška, spatřili bychom v nich nebe celé. A začali 
bychom tušit, proč když je absolutně chudý, má všechno, 
když je bezmocný, je Pánem světa, když leží tiše v jeslích, je 
Zachráncem a Spasitelem.

Páter Josef Andrejčák OCr.

24. 12. Štědrý den

15.00 h. ŽIVOHOŠŤ    

mše sv. z vigilie Božího narození          

24.00 h. STARÝ KNÍN  

půlnoční mše svatá Rybova, zpívá staroknínský 
sbor

25. 12. Slavnost Narození Páně

8.30 h. BOROTICE

10.30 h STARÝ KNÍN 

(Missa pastoralis F. X. Brixi)

26. 12. Svátek sv. Štěpána

8.30 h. BOROTICE

   10.30 h. NOVÝ KNÍN

16.00 h. NOVÝ KNÍN

vánoční koncert

27. 12. svátek sv. Jana

15.00 h. ČELINA

požehnání vína po mši svaté

28. 12.   svátek Mláďátek          

8.00 h. STARÝ KNÍN

16:00 h.  BOROTICE

koncert

29. 12. svátek Svaté rodiny              

8.30 h.   BOROTICE

10.30 h.   STARÝ KNÍN

15.00 h.   ŽIVOHOŠŤ

mše svatá s obnovou manželských slibů          

Katedrála sv. Víta – zahájení jubilejního roku 2025 – 
od 17.00 h

30. 12.

. 8.00 h STARÝ KNÍN

31. 12.

15.00 h. NOVÝ KNÍN

mše sv. na poděkování

1. 1.          Slavnost Matky Boží, Panny Marie

  8.30 h. BOROTICE

  10.30 h. STARÝ KNÍN

2. 1.

17.00 h. BOROTICE

3. 1.

16.00 h   NOVÝ KNÍN        

výstav nejsvětější svátosti a v 17.00 h. následuje 
mše svatá                                    

4. 1.

  15.00 h. VELKÁ HRAŠTICE

  17.00 h. NOVÝ KNÍN

5. 1.  2. neděle po narození Páně

   8.30 h. BOROTICE

   10.30 h STARÝ KNÍN

(Požehnání vody u studny ve Starém Kníně, pak 
následuje mše sv.)  

  15.00 h. ŽIVOHOŠŤ  

6. 1.   slavnost Zjevení Páně

  8.00 h. STARÝ KNÍN

12. 1. neděle svátek Křtu Páně

8.30 h. BOROTICE

10.30 h. STARÝ KNÍN

15.00 h. ŽIVOHOŠŤ

Touto nedělí končí vánoční doba i vánoční výzdoba, bohoslužby o všedních dnech vánoční doby budou v obvyklém pořádku. 
V Živohošti budou bohoslužby o nedělích v 15.00 hod. do 19. ledna, kdy se slaví první pouť ve farnosti v novém roce. 

POŘAD BOHOSLUŽEB V DOBĚ VÁNOČNÍ
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  Římskokatolická farnost Starý Knín Vás srdečně zve na 
 

VÁNOČNÍ   KONCERT 
 

do kostela svatého Mikuláše v Novém Kníně 
 

ve čtvrtek 26. 12. 2024 od 16:00 hod. 
 

Účinkují:    Dětský a smíšený chrámový sbor v Novém Kníně a hosté.             Vstupné je dobrovolné. 

 

 

 

Římskokatolická farnost  
Starý Knín 
srdečně zve na 

vánoční koncert 
do kostela  

Nanebevzetí Panny Marie  

v Boroticích 
    28. 12. 2024 od 16 00 hod. 

      Účinkuje staroknínský smíšený chrámový sbor pod vedením  
         Michaela Havlíčka.                                            Vstupné je dobrovolné. 
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Tříkrálová sbírka roku 2025 proběhne ve dnech 1. 1. 2025 – 14. 1. 2025 a naši koledníci vás budou navštěvovat osobně ve 
vašich domácnostech. Z let minulých nám zůstaly moderní způsoby darování peněz.  Proto vás prosíme, abyste věnovali mož-
nostem darování několik chvil pozornosti a přispěli podle svých možností. Tříkrálová sbírka bude v roce 2025 probíhat takto:
1. Většinu našich obcí navštíví skupinky koledníků se zapečetěnými kasičkami v termínu od 1. 1. 2025 do 14. 1. 2025 nebo 
kasičky umístíme ve vybraných kostelích a obchodech.
2. Online kasičkou, zasláním bezhotovostního příspěvku bankovním převodem, skrze formulář na webových stránkách Tříkrá-
lové sbírky od 1. 1. do 30. 4. 2025. Tento způsob platby lze provést pouze na webových stránkách Tříkrálové 
sbírky www.trikralovasbirka.cz. Aby bylo jasné, ve prospěch které charity chcete peníze poslat, musí se do for-
muláře napsat PSČ vybrané charity (naše pošta v Novém Kníně 262 03).
3. Bezhotovostním převodem skrze přidělený QR kód  od 1. 1. do  31. 1. 2025.  
Jak postupovat: v mobilu, kterým chcete platbu provést, je nutné mít nainstalovanou aplikaci své banky. Nejpr-
ve je třeba se do své aplikace přihlásit, dále najdete pokyn k platbě přes QR kód. QR kód se naskenuje, objeví se 
formulář s již vyplněným číslem tříkrálového účtu a variabilním symbolem dané charity. 
Stačí zadat darovanou částku a platbu potvrdit. 

   QR kód Charity Starý Knín:                                              

Za veškeré dary vám předem děkujeme a přejeme vám poklidné prožití svátků vánočních a do no-
vého roku 2025 přejeme hlavně hodně zdraví. 

Jana Kolková,  Charita Starý Knín
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SPORT

ROZŠÍŘENÍ PROVOZNÍ DOBY DENNÍHO STACIONÁŘE  
KRATOCHVÍLE V DOBŘÍŠI
Denní stacionář je v provozu od 5. 1. 2023, provoz se osvědčil. 
Od 1. 1. 2025 nabízíme rozšíření provozní doby do 18 hod., ze 
současných 15.30 hod. Posláním služby denního stacionáře je 
nabídnout klientům zázemí a podporu tak, aby mohli aktivně 
a smysluplně trávit svůj volný čas v prostředí co nejvíce podob-
ném rodině. Poskytovat potřebnou míru pomoci v sebeobsluze 
a zároveň klienty podporovat v soběstačnosti a vést je k aktiv-
nímu zapojení do denních činností. Cílem je udržovat a rozvíjet 
znalosti, dovednosti, udržovat psychický stav klientů i dobrou 
fyzickou kondici. V rámci aktivizačních a sociálně terapeutických 
činností posilovat pracovní návyky a vědomí hodnoty vlastní 
práce a podporovat vztahy klientů s rodinou a přáteli. Princi-
py, ze kterých vycházíme, se zakládají na individuálním přístupu  
a respektu k jedinečnosti klienta, preferujeme partnerský pří-
stup, využíváme všech dostupných zdrojů podpory, služby  
a aktivity přizpůsobujeme konkrétním potřebám klientů. Cílo-
vou skupinou jsou osoby od 26 let (horní věková hranice není 
stanovena) se sníženou soběstačností v základních životních 
schopnostech a dovednostech z důvodu věku, zdravotního po-
stižení či chronického onemocnění neinfekčního charakteru. Žá-
dost zájemce je posuzována vždy individuálně v rámci vstupního 
sociálního šetření s ohledem na schopnost účastnit se skupino-
vých programů a zapojit se do kolektivu ostatních klientů.

Knínská fotbalová mládež spolu s novoveskou mají za sebou 
další půl rok a lze napsat, že navazuje na úspěchy z pře-
dešlých sezón. První mužstva starších i mladších žáků opět 
ve svých soutěžích dominovala a svým soupeřům nedovolila 
získat ve vzájemných utkáních ani bod, takže bez problémů 
postoupila do jarní soutěže o přeborníka okresu. Překvapivě 
do skupiny o první místo postoupila i rezerva mladších žáků,  
o tom, že nepostoupilo do této soutěže také béčko starších 
žáků, rozhodly při rovnosti bodů vzájemné zápasy s týmem 
D. Hbity/Višňová. 
Naproti tomu ve složitější situaci jsou naše dvě mužstva do-
rostů. Na jejich výkonu se přeci jenom podepsalo především 
to, že došlo ke generační výměně. Končící fotbalisty ročník 
2005, kteří praktiky všichni pokračují v mužské kategorii, na-
hradili sice šikovní hráči ročník 2009, s ohledem na pravidla, 
kdy nastupují i proti o tři roky starším soupeřům, je tento 
věkový rozdíl, jak se ukázalo, značný. Proto se obě mužstva, 
áčko v krajské 1. A třídě a béčko v okresním přeboru, pro-

Pokud tedy máte ve svém okolí někoho, kdo je doma sám, 
potřebuje dohled, zavolejte, domluvíme se na návštěvě a dal-
ších potřebných náležitostech, bohužel není možné stacionář 
navštívit jen tak, vše je smluvně ošetřeno.  Stejně tak si dovo-
lím připomenout Pečovatelskou službu města Dobříše, jejímž 
posláním je podporovat samostatnost, aby každý mohl co 
nejdéle setrvat ve svém domácím prostředí, vedl přirozený 
způsob života a zůstaly zachovány rodinné, přátelské a spole-
čenské vazby. Pečovatelská služba je poskytována jako služba 
terénní, podle potřeb občana v jeho domácnosti, nebo jako 
služba ambulantní, v nově rekonstruovaném středisku osobní 
hygieny. Nabídka pečovatelské služby se odvíjí od potřebné 
míry individuální pomoci, vše je popsáno v individuálním plá-
nu klienta. Cílem pečovatelské služby je podpora přirozených 
sociálních kontaktů klienta, setrvání co nejdéle doma i přes 
vysoký věk či handicap. Zásady jsou podobné jako ve staci-
onáři: Individuální přístup (každému vyhovuje něco jiného), 
partnerství (klient je náš partner, nikoli objekt naší péče), 
profesionalita (stále je možné a nutné učit se novým věcem). 
V případě dotazů neváhejte, kontaktujte nás, ptejte se: info@
psdobris.cz , 771 225 647, www.psdobris.cz.

Dagmar Mášová, ředitelka PS Dobříš

FOTBALOVÁ MLÁDEŽ OPĚT ÚSPĚŠNÁ

zatím pohybují ve spodních patrech tabulky. Věříme však, že 
přes zimu potrénují a své postavení v jarních odvetách vy-
lepší. 
O kvalitě áčka starších žáků hovoří to, že ve své skupině 

Přípravka přípravu začala účastí na turnaji na Dobříši. 
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všech 14 zápasů jasně vyhrálo, získalo tedy 42 bodů při skóre 
140:14. Není divu, že naši fotbalisté obsadili také první tři 
příčky v tabulce střelců. Je proto na pořadu dne rozhodnutí, 
samozřejmě pokud budou žáci v tomto trendu pokračovat, 
přihlásit je pro další sezónu do vyšší, krajské soutěže. Pochva-
lu si zaslouží i hráči naší rezervy, kteří ztratili možnost po-
stupu až v posledním kole. Na druhou stranu nikdo od nich 
tento postup nepožadoval, takže z jejich počínání v soutěži 
převážila spokojenost. 
Co se týká mladších žáků, do šestičlenné skupiny o přebor-
níka okresu postoupilo jak první mužstvo, které opět svým 
soupeřům nedovolilo ani v jednom zápase bodovat, takže 
získalo z osmi utkání všech 24 bodů při skóre 92:8, tak pře-
kvapivě i jejich rezerva. Ta ve své skupině skončila nakonec 
druhá a zahraje si tedy na jaře spolu se svými kamarády sou-
těž o přeborníka okresu. 
V letošním roce, jak jsme informovali v létě, jsme přihlásili 
dva týmy starší přípravky, které reprezentují pouze náš oddíl. 
Mohli jsme si to dovolit vzhledem k tomu, že se nám podařilo 
náborem získat dostatek dětí jak ročníku 2014, tak i 2015. 
Navíc máme šikovné ještě mladší borečky, takže o budouc-
nost knínského fotbalu je podle nás postaráno. Co se týká 

přípravky, před ní neklademe žádné vysoké cíle, podle nás je 
důležité hlavně to, aby se děti začlenily do kolektivu, zvykly si 
na kamarády a postupně si zlepšovaly své dovednosti. 
Na závěr tradiční informace o tom, co naše děti čeká bě-
hem zimy. Plánujeme pro ně jak účast na turnajích, tak  
i řadu přípravných utkání. Dorostenci navíc pojedou na sou-
středění spolu s muži, žáci a přípravka potom během jarních 
prázdnin. Místo v případě obou skupin je tradiční, Novosedly  
u Kájova, přičemž k tréninkům využijeme jak sportovní areál  
v Českém Krumlově, tak i přírodní podmínky v blízkém 
okolí. 
Poznámka na závěr. Vedení knínské fotbalové mládeže je 
připraveno dál přijímat nejmenší adepty této populární hry, 
která svou sledovaností nemá konkurenci. Během zimního 
období děti chodí do školní tělocvičny v úterý a ve středu, 
vždy od 17.00 do 18.00 h, resp. od 18.00 do 19.00 h. Pokud 
máte zájem vaše dítě přihlásit, stačí ho přivést před těmito 
časy a domluvit se s přítomnými trenéry. 
Na závěr mi dovolte jménem oddílu SK Nový Knín popřát 
všem krásné Vánoce a úspěšný nový rok.

Zdeněk Makovička,
sekretář a vedoucí mládeže SK Nový Knín

PŘÍSPĚVKY OBČANŮ

PODPORA ŘEDITELCE

Vážené Kníňanky, Kníňané, Knínci, obyvatelé Nového Knína 
a přilehlých obcí, od vyhlášení výsledků výběrového řízení na 
funkci ředitele školy jsme svědky nevybíravých útoků na ad-
resu nové paní ředitelky. V nich nezaznívají argumenty, ale 
urážky, lži a pomluvy.
Cítím potřebu vymezit se vůči takovému jednání a ředitelku 
Matuštíkovou podpořit. 
Já vítám změny, ke kterým v naší škole postupně dochá-
zí. A to i přes složitou personální situaci v pedagogickém 
sboru, kterou, a to je potřeba zdůraznit, paní ředitelka 
nezavinila a kterou podle mého názoru řeší nejlépe, jak 
to jen v tuto chvíli jde. Vnímám, že komunikace mezi ško-

lou, žáky a rodiči je díky konečně zavedenému systému 
»Bakaláři« přehlednější a jednodušší. Nové vedení ško-
ly napravuje dlouho opomíjené resty týkající se povinné 
dokumentace, požárního zabezpečení, vybavení školy  
a dalších nedostatků popsaných ve výroční zprávě školy za 
rok 23/24. Problémy s chováním žáků, které jsou na každé 
škole, se nezametají pod koberec, ale řeší se tak, jak by se 
řešit měly. Ale hlavně: Škola je otevřenější a přátelštější.  
A to jak k dětem, tak k rodičům. Posouvá se tam, kde by  
v jednadvacátém století měla být. 
Přeji vám všem klidný adventní čas, veselé Vánoce a v novém 
roce hodně zdraví, štěstí a spokojenosti.

Milan Brejcha
PODĚKOVÁNÍ

Chtěla bych touto cestou poděkovat vedení města a kulturní komisi za uspořádání vánočního jarmarku. Vše bylo dokonale 
připraveno a zajištěno. Konečně se naše město díky vám probouzí ke kulturnímu životu. Dámy a pánové, jen tak dále. 
P.S. Z negativců si nedělejte hlavu. Možná někdy prozřou. 
        Iveta Janků 
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VÁNOČNÍ A NOVOROČNÍ PŘÁNÍ

Všem čtenářkám a čtenářům Novoknínska přeji jednak mnoho štěstí, zdraví a spokojenosti a jednak též ochotu působit 
pokoj, a ne bolest a rozbroje, a to nejen během vánočních a novoročních svátků. A těm (včetně sebe), kdo cítí potřebu psát 
polemiky (a v pluralitní společnosti je to přirozené), schopnost vážit slova, protože tentýž názor lze sdělit různými způsoby.
Těm, kdo uprchli před válečnými konflikty, přírodními katastrofami či represívními režimy (u nás se to zřejmě týká hlavně 
Ukrajinek a Ukrajinců, jež z domovů vyhnal vpád vojsk Putinova režimu), pak přeji, aby hrůzy, jež je vyhnaly z jejich domovů, 
pominuly.
Ať mír dál zůstává (nejen) s touto krajinou.

starý sukničkář Miloš Hlávka
                 * * *

Je noc. Jen v drobet krutym hávu,
v kouři se ztrácí světlo hvězd
a těžko ptát se, kdo je v právu.
Pro vůdců čest a vládců slávu
zas vraždíme se vostošest.

To doba šílí jako divá.
Snad jenom někde v zátiší
pláč dítěte zní v koutě chlíva
a anděl nad Gazou teď zpívá.
Jenže ho nikdo neslyší,

to jak se mu hlas hrůzou třese,
že přehluší ho každej šum.
Tak marně poselství se nese:
na Zemi vo mír starejte se
a slávu nechte nebesům.

   Miloš Hlávka

PODĚKOVÁNÍ VEDENÍ MĚSTA

Při čtení zpravodaje se většinou dozvídám, co vše v našem 
městě nefunguje, jak se věci nehýbou nebo hýbou špatným 
směrem, co vše vedení města udělalo špatně apod. 
Já osobně vidím za současným zastupitelstvem v poměrně 
krátké době obrovský kus práce a chtěla bych jim touto ces-
tou srdečně poděkovat. 
Děkuji za krásné nové slavnostní osvětlení našeho města -  
v minulosti jsem si vždy při příjezdu do naší obce se smutkem 
říkala »Proč to tady nejde?«. Děkuji, že už nemusím. 
Obrovskou vděčnost chci vyjádřit za novou městskou knihov-
nu, která se líbí mně i všem mým třem dětem. Díky za to, 
že jste se nenechali odradit protesty některých občanů proti 
uzavření staré knihovny, která pro mě byla naprosto nedů-
stojným místem pro setkávání či čtení knihy.  
Děkuji Petře Moravcové, že se chopila své nové role knihovni-

ce s velkým nasazením a vytváří pro nás (a speciálně pro naše 
děti) místo ticha a klidu pro chvíle s knihou, i místo setkávání 
se pospolu a se zajímavými hosty. 
Další díky za úžasné akce, které kulturní komise města pořá-
dá, speciálně letošní rozsvícení vánočního stromku bylo pro 
mě zážitkem pospolitosti a naděje -  úžasný jarmark, bohatý 
kulturní program, úchvatný ohňostroj. Plné náměstí radost-
ných obličejů bylo důkazem toho, že má smysl takové akce 
pořádat.  
Těším se také na chodník do Sudovic, na který čekáme od 
doby, kdy tu bydlíme (to je 14 let), a jsem zvědavá, jaké nové 
příležitosti nám přinese spolkový dům na náměstí. 
Děkuji vám srdečně za vaši práci a přeji všem krásné Vánoce 
plné zaslouženého odpočinku, klidu a radosti. 

S úctou a vděčností, Marcela Murgašová 
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ZÁBAVA

SPOLEČENSKÁ KRONIKA

JUBILANTI MĚSÍCE

V lednu oslaví narozeniny Stanislav Fiala, Josef Hanzlík, Marie Matějčková, Bohumil Souček, Josef Dolejš, Petr Pock, Alena 
Neterdová a Milan Goldberger.

Přejeme všem oslavencům pevné zdraví, hodně štěstí a vše jen to nejlepší do dalších let. 

Měsíčník Novoknínsko. Číslo 12/2024 vyšlo v Novém Kníně dne 19. 12. 2024. Ministerstvem kultury ČR evido-
váno pod číslem MK ČR E 10608. Vydává Městský úřad Nový Knín, nám. Jiřího z Poděbrad 1, 262 03 Nový Knín,  
IČO 00242888. Výrobu, grafickou úpravu a obsah řídí redakční rada ve složení Milan Brejcha, Zde-
něk Makovička, Miloš Petřík. Tisk: Petr Dvořák – Tiskárna. Grafická úprava: Zdeněk Makovička. Redak-
ce si vyhrazuje právo dělat jazykové, textové a technické korektury, krátit příspěvky, případně neuveřejnit člán-
ky, které obsahují vulgarity. Za obsah článků, letáků a inzerátů zodpovídají jejich autoři. Uzávěrka příštího čísla je  
10. 1. 2025 ve 12.00 h.

Difficulty: Easy

Play online at https://www.sudokuonline.io/easy

4 9 3
5 1 3 8 6 4
3 9
8 6 5 7

6 1
2 7 4 6
1 5

9 3 8 1 2 6
2 6 8

12.12.24 9:47 Sudoku Download

https://www.sudokuonline.io/download/18231dad-81bb-40ad-81c7-6adbf996696d 1/1

Difficulty: Medium

Play online at https://www.sudokuonline.io/medium

9 3 1 7
2 7 5 3
5 6 9

9 7 6
5 8
4 9 7

4 2 6
1 6 8 4
3 6 8 5

12.12.24 9:48 Sudoku Download

https://www.sudokuonline.io/download/37f8664f-70cd-44a2-aee8-d0cca60ab0c9 1/1

Obtížnost: lehká           Obtížnost: střední
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CHOTILSKÝ ZPRAVODAJ
CHOTILSKO | CHOLÍN-BOUBOVNY | HNĚVŠÍN | KNIHY | KOBYLNÍKY | KŘENIČNÁ LIPÍ | MOKRSKO | 

PROSTŘEDNÍ LHOTA | SEJCKÁ LHOTA | SMILOVICE | ZÁBORNÁ LHOTA | ŽIVOHOŠŤ

MĚSÍČNÍK/PROSINEC VÝTISK ZDARMA

Jak na Nový rok, tak po celý rok. Toto rčení zná pravděpodobně každý, ale u nás na vesnicích se tento den drží řada dalších 
zvyků. První den nového roku by se celá rodina měla potkat u bohatého oběda, na stole byste měli mít co největší množství 
luštěnin, ideálně čočka nebo kroupy. Čočka nemusí být hned na kyselo, třeba takový čočkový salát s pošírovaným vejcem 
také funguje. Ten, kdo si chce štěstí opravdu pojistit, dopřeje si prasečí rypáček. Čuník je totiž symbolem štěstí. Ať tak či onak, 
redakce Chotilského zpravodaje přeje svým čtenářům všechno nejlepší v roce 2025!
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Vážení spoluobčané,

opět se nezadržitelně blíží konec roku, vánoční svátky a za pár dní se nadechneme i nového roku 2025.
Stejně jako v minulých letech nechám bilancování uplynulého roku na vás občanech. Jsem si vědom toho, že je vždy co 

zlepšovat, ale upřímně si myslím, že se nám podařilo i kus práce udělat. Za to musím poděkovat vám všem, kteří jste »přiložili 
ruku k dílu«, a nebylo vás málo! Velké poděkování patří hasičům, sportovcům a zaměstnancům obecního úřadu za obětavou 
práci, často na úkor svých rodin a zájmů.

Rád bych však v krátkosti nastínil hlavní úkoly, které jsme si naplánovali na rok 2025. Kromě »menších úkolů«, které jsou 
nutné pro údržbu a chod našich obcí, máme před sebou dva větší, které se týkají obce Záborná Lhota, a to vybudování no-
vého vodovodu a opravu prasklé hráze s odbahněním hořejšího rybníku v obci. Obě akce budou náročné jak finančně, tak 
i časově, a celou Zábornou Lhotu budou čekat nemalá omezení. Tímto chci všechny požádat, abychom případné komplika-
ce řešili v klidu a bez zbytečných emocí. Pokud půjde vše bez problémů, tak může být do konce roku hotovo. Samozřejmě  
i v příštím roce očekáváme vaše podněty pro zlepšení života i v našich ostatních obcích, abychom mohli v předstihu vše na-
plánovat. 

A abychom jen nepracovali, tak i v příštím roce máme pro vás přichystané různé kulturní akce, o kterých vás budeme  
v předstihu informovat. Na tu hned první, vás chci všechny co nejsrdečněji pozvat již dnes, a to na Obecní ples. Bude se 
konat 1. února 2025, opět v sokolovně v Novém Kníně, a věřím, že si ho všichni užijeme minimálně stejně tak jako loni. Pro-
dej lístků začne 6. ledna 2025 v infocentru v Chotilsku, kde také obdržíte veškeré organizační informace. Svozový autobus, 
bohatá tombola, nazdobený sál, kapela Bosáci a občerstvení bude pro vás nachystané a dobrou náladu si vezměte každý  
s sebou.

Závěrem mi dovolte pozvat vás všechny na poslední letošní společné setkání při tradičním Silvestrovském výšlapu na roz-
hlednu na Veselém vrchu, kde si budeme moci již po osmnácté popřát společně do nového roku.

Přeji všem krásné a klidné prožití svátků vánočních, hodně zdraví a štěstí do nového roku.    

Stanislav Hrbek
                                                                                                                              starosta obce

MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA 2024

Rok uběhl jako voda a opět se přiblížil čas vánoční. Po za-
čátku adventu, kdy se již tradičně sejdeme v hojném počtu 
na rozsvícení vánočního stromu, přichází na řadu další akce, 
která nás přibližuje zase o krok k Vánocům a na kterou se těší 
hlavně děti – na nádvoří Chotilského muzea přišel Mikuláš  
s andělem a Lucifer se svojí čertovskou družinou. 
Již se stalo další tradicí, že hlavním organizátorem Mikulášské 

nadílky je (spolu s několika dobrovolníky) obecní úřad. I letos 
se této akce zhostil více než se ctí, o čemž svědčí pochvalné 
příspěvky a názory mnoha dospělých, ale především rozzáře-
né oči a šťastné obličeje dětí. I v letošním nepřejícném počasí 
(kdy oproti loňské sněhové nadílce bylo letos deštivo a větr-
no) se akce zúčastnilo zhruba 100 dětí, které si nejprve mu-
sely projít »strastiplnou« cestu peklem, kde byly podrobeny 
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nejedné zkoušce odvahy a zručnosti. Ven z pekla je pouštěl 
sám pekelný vládce Lucifer, od kterého dostaly ohnivý dukát, 
a mohly rovnou k Mikulášovi. Ten měl spolu s andělem pro 
děti nachystaný balíček se sladkostmi, který ale nedostaly 
děti »pouze za účast«. Kdo chtěl balíček, musel nejprve říct 
básničku (nebo písničku), kterou si pro Mikuláše nachystal.  
I tady bylo znát, kdo se připravoval svědomitě, a kdo ne. 
Chtěl bych touto cestou poděkovat hlavním organizátorům 
za (již tradičně) odvedenou výbornou práci v rámci zajištění 
celé akce, všem dobrovolným pomocníkům, kteří ve svém 
volném čase nezištně pomáhali s přípravou a následující den 
s úklidem celé akce, všem, kdo se podíleli na zajištění a fun-

gování občerstvení v rámci celé akce, všem hospodyňkám, 
které zdarma napekly sladké dobroty na akci.

Hynek Hypr, tajemník OÚ

ADVENTNÍ ČAS NASTAL

Dovolte mi vyjádřit radost a potěšení ze setkání při rozsvícení 
vánočního stromu Chotilska. Jako každý rok setkáváme se 
první adventní neděli v podvečer, abychom byli účastni spo-
lečné radosti, abychom se těšili z přítomnosti pana faráře, 
pana starosty a dalších milých hostů u vánočního stromu. Je 
milé pozorovat, že se lidé hojně a rádi setkávají, a je fajn, že 
k tomu můžeme přispívat. 
Díky všem, kdo jakkoliv přispěli ke slavnostní atmosféře ne-
dělního podvečera, kdo sehnali a ozdobili stromek, kaplič-
ku, obecní adventní věnec, i těm, kdo připravili občerstvení 
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a výzdobu infocentra. Zvláštní poděkování patří Adélce za 
venkovní Betlém.
V chotilské kapličce bude těsně před svátky k dispozici také 
Betlémské světlo, každý si může přijít nasvítit vlastní lampičku.
Přeji všem krásný advent, požehnané vánoční svátky  
a v následujícím roce vše dobré a věřím, že se 24. prosin-
ce uvidíme při slavnostní vánoční mši v 15,00 h. na Staré 
Živohošti u jesliček, které budou betlémským světlem oz-
dobeny také.

Stáňa Krejčíková, zastupitelka obce

Na konci roku se každý z nás zamýšlí nad uplynulým obdo-
bím a bilancuje, co se podařilo a co je třeba zlepšit.  Radu-
jeme se z úspěchů, kterých jsme dosáhli, a hledáme cesty  
k ještě lepším a efektivnějším výsledkům. Dovolte, abych při-
pomenula, co se za rok 2024 u nás v obci událo.
V lednu jsme se vrhli na přípravu Obecního plesu. 10. úno-
ra se v sokolovně v Novém Kníně rozvlnily boky mnohým  
z nás. Myslím, že se mnou budete souhlasit, vydařil se. Ná-
sledoval již tradiční masopustní průvod Prostřední Lhotou  
a Mokrskem. V březnu jsme nezapomněli na naše dříve naro-
zené spoluobčany. Při sousedské sešlosti se povídalo a hodně 
vzpomínalo na mládí.
Za zdařilou pokládám i Velikonoční dílničku. Vyráběla se růz-
ná tematická dekorace, vrátili jsme se k tradičnímu zdobení 
vajec a kdo chtěl, naučil se plést pomlázku z osmi proutků. 
Úsměvná beseda s hercem Václavem Vydrou, který v dubnu 
poutavě vyprávěl nejen o své velké vášni, o koních, ale za-
vzpomínal i na Memoriál generála G. A. Custera. A pálila se 
hranice s čarodějnicí, vyšlápli jsme si na Besednou, létalo se 
s balony při fiestě. Nesmím opomenout Dětský den v Cho-
tilsku. Sice nám nepřálo moc počasí, ale i tak si den plný her 
a tance děti užily. První polovina roku utekla strašně rychle.
Začala sezona v Muzeu Vltavy a ve Špýcharu. Protože se 
osvědčila spolupráce s Muzeem zlata v Novém Kníně z loň-
ského roku, pokračovali jsme ve spolupráci. V galerii Fran-
tiška Drtiny i ve Špýcharu byla k vidění poutavá výstava  
s názvem »Stíny minulosti ve fotografiích«. Dobové fotogra-
fie z Chotilska, Záborné Lhoty, Hněvšína, Staré Živohoště, 
Prostřední Lhoty, Mokrska i Smilovic byly doplněny starými 
listinami a předměty denní potřeby. Oslavili jsme 20. výročí 

CHOTILSKO LETOS OPĚT OŽILO

vzniku muzea Křižovnický špýchar. Konec prázdnin ohlásila 
celodenní akce pro rodiny s dětmi – Loučení s létem a Cho-
tilské posvícení. V září jsme chtěli uspořádat Setkání u zvo-
ničky v Mokrsku. Vše bylo nachystáno, ale bohužel, opět nás 
zradilo počasí. Akce je přesunuta na příští rok a nebojte se, 
nebudete o nic ošizeni. Říjen a příprava na podzimní dýňo-
vání a stezku odvahy plnou strašidel a bubáků. Účast dětí  
i dospěláků nás trochu zaskočila, bylo vás opravdu hodně, ale 
o to více nás těší, že na námi pořádané akce jezdíte i oprav-
du z daleka. Stejně tomu tak bylo i na adventních dílnách. 
Motali se věnce, vyráběly svícny, zdobily perníčky. Chotilské 
muzeum vonělo skořicí, medem a jehličím. 
Celý rok se snažíme ze všech sil dělat vám radost a zkrášlovat 
okolí. Stává se, že to někdy ještě zaskřípe a není vše doko-
nalé, ale uděláme vše pro to, abyste nás rádi navštívili, třeba 
jen procházkou, Chotilsko, Prostřední Lhotu nebo rozhledny.
Na závěr bych chtěla poděkovat obci Chotilsko za velkou 
podporu.                               Adéla Tomášková, IC Chotilsko

PODĚKOVÁNÍ SPONZORŮM A ZASTUPITELSTVU OBCÍ

TJ Prostřední Lhota tímto děkuje všem sponzorům za poskytnuté finanční i věcné dary v roce 2024, zastupitelstvům obcí Cho-
tilsko, Korkyně a Čím za poskytnuté příspěvky a pomoc v průběhu roku 2024. Všem občanům přejme klidné prožití svátků 
vánočních, hodně zdraví, osobní pohody, pracovních a životních úspěchů v roce 2025. 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

JUBILANTI MĚSÍCE – BLAHOPŘEJEME

V lednu slaví narozeniny Karla Hubačová z Chotilska, Věra Daňková z Prostřední Lhoty, Milan Doksanský z Křeničné a Josef 
Moulík z Mokrska.

Hodně zdraví, spokojenosti a pohody!

POZNÁMKA REDAKCE

Do tohoto čísla zpravodaje přispěli fotodokumentací Alena Stýblová, Stáňa Rákosníková, Hynek Hypr a Adéla Tomášková.

Uteklo to jako voda a je tu závěr roku 2024 a s ním i po-
slední článek tohoto roku. Roku, v němž jsme opět přepiso-
vali statistiky výjezdů a poprvé překročili hranici 50 výjezdů  
(k 8. prosinci jde již o 54 výjezdů). Roku, v němž naši repub-
liku zasáhly ničivé povodně a stejně jako v roce 2002 a 2013 
jsme byli u toho a opět se vydali na pomoc, tentokrát do 
Jeseníků. Byl to náročný rok. Jsou to stovky hodin na zása-
zích, stovky hodin práce, desítky hodin odborných příprav, 
ale i stovky hodin při organizaci všech možných akcí a bri-
gád. To vše dobrovolně, zadarmo a na úkor času strávené-
ho například s rodinou. Řada lidí to bere za samozřejmost, 
řada lidí navíc nevynechá každou příležitost si ještě do hasi-
čů kopnout. Z mého pohledu však neexistují slova, jak všem 

NAPOSLEDY U HASIČŮ V CHOTILSKU V ROCE 2024…

za jejich činnost poděkovat. V prvé řadě musím poděkovat 
za obětavou činnost všem členům výjezdové jednotky obce 
Chotilsko, dále členům našeho sboru, ale i jejich rodinným 
příslušníkům a vůbec všem, kteří nás v naší činnosti v uplynu-
lém roce jakkoli podpořili. A opět musím poděkovat i všem 
ostatním malým i velkým, kdo se letos přidali a pomohli nám 
s organizací všech úklidů a společenských akcí. Při této příle-
žitosti bych vás rád srdečně všechny pozval na Výroční valnou 
hromadu našeho SDH, která se uskuteční dne 11. ledna 2025 
v 18.00 h. v galerii Chotilského muzea.
Krásné a klidné prožití svátků vánočních, hodně zdraví  
a úspěšné vykročení do nového roku 2025. 

Martin Brodský, člen výjezdové jednotky obce Chotilsko

11. ROČNÍK FOTBALOVÉHO TURNAJE  

„O POHÁR STAROSTY OBCE“ 
 

 
Kdy:   4. ledna 2025, od 9.00 hod. 

Kde:   umělka v Prostřední Lhotě 

Pro koho:  zápasy budou ve dvou skupinách 
  1. skupina ml. a st.  přípravka 
  2. skupina žáci, dorost, rodiče 

Startovné: 100 Kč za hráče 

Pořadatelé:  Milan Stingl (606 201 914) 
   Hynek Hypr (604 991 903) 
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Obec Chotilsko, SDH Prostřední Lhota
a o.s. Veselý Vrch
vás zvou na tradiční

18. ROČNÍK
SILVESTROVSKÉHO

VÝŠLAPU
SILVESTROVSKÉHO

VÝŠLAPU
NA VESELÝ VRCH

31.12.202431.12.2024
SRAZ : 13:00 HODIN  V
PROSTŘEDNÍ LHOTĚ

NA NÁVSI

TRADIČNÍ MOK
NEBUDE CHYBĚT
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MOKROVRATSKÝ ZPRAVODAJ
MOKROVRATY | POUŠTĚ 

MĚSÍČNÍK/PROSINEC VÝTISK ZDARMA

PŘÁNÍ OBČANŮM

Vážení spoluobčané, 
je tu opět ten krásný vánoční čas, kouzlo, které nás spojuje. V tomto období lidé daleko častěji otevírají svá srdce – projevují 

laskavost, štědrost a zájem o druhé.  
Mnohých z nás se zmocňuje vánoční nálada. Peče se cukroví, uklízí se, shánějí se dárky pro své blízké či přátele. Nacházíme 

se ve středu dění pravého předvánočního shonu. A na Štědrý den se sejdeme v kruhu své rodiny či přátel u rozsvíceného 
vánočního stromečku.  

Vánoce nejsou jen o tom, co máme pod stromečkem, ale hlavně o tom, kdo je s námi kolem něj. Jsou o lásce, kterou sdílíme, 
o radosti, kterou rozdáváme, a o vzpomínkách na ty, kteří už nemohou být s námi, ale navždy zůstanou v našich srdcích. 

Každý má Vánoce s něčím spojené. Děti se těší na dárky, jejich rodiče na radost, kterou tím udělají, a my starší na to, co 
bychom ještě chtěli v životě stihnout. 

Zachovejme si slavnostní chvíle z vánočních a novoročních svátků po celý rok, mějme rádi naši obec, važme si jeden dru-
hého a mějme k sobě úctu a hlavně – mějme se rádi, vždyť život je tak krátký a rychle utíká.

Přeji vám všem krásné Vánoce a klidný konec letošního roku. Aby tento adventní čas byl naplněn pokojem, radostí a krásný-
mi chvílemi s těmi, které máte rádi. Ať každý z nás dokáže najít ve svém srdci prostor pro lásku, pro odpuštění a pro vděčnost. 
A přejme si, abychom žili v bezpečnějším světě. 

Hodně zdraví, štěstí, lásky a spokojenosti v roce 2025.
Stanislava Ecklová, starostka obce
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AKTUALITY Z NAŠÍ ŠKOLY – LEDEN 2025

15. 1. - »Bílý den« – ZŠ i MŠ
16. 1. – přednáška pro rodiče – »Vývoj řeči – logopedická 
prevence« – Mgr. Jana Kopalová

29. 1. – jednodenní lyžařský výcvik na Moninci – ZŠ
30. 1. – předání pololetního vysvědčení v ZŠ
31. 1. – pololetní prázdniny v ZŠ

USNESENÍ ZE ZÁPISU Č. 19/2024
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOKROVRATY,

KONANÉHO DNE 9. 12. 2024

Návrh usnesení č. 1-19/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty určuje zapisovatelem p. Pav-
línu Hejrovou a jako ověřovatele p. Pavla Vohralíka a p. Jana 
Líbala.
Výsledek hlasování: 
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 1-19/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 2-19/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje program jednání 
zastupitelstva obce dne 9. 12. 2024 takto:       
1)  Výsledky zadávacího řízení na VZMR – Dodávka elektřiny
2)  Smlouva o sdružených službách dodávek elektřiny
3)  Různé
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2-19/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 3-19/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty bere na vědomí Zprávu  
o vyhodnocení zadávacího řízení na veřejnou zakázku malé-
ho rozsahu pro odběrná místa obce Mokrovraty, v souladu  
s doporučením hodnotící komise vybírá firmu innogy Ener-
gie, s. r. o., Limuzská 3135/12, 100 00 Praha 10.
Výsledek hlasování:  
Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3-19/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 4-19/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Smlouvu o sdruže-
ných dodávkách elektřiny mezi společností innogy Energie,  
s. r. o., Limuzská 3135/12, 100 00 Praha 10 a obcí Mokrovraty.
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 4-19/2024 bylo schváleno.

Lukáš Konvička, DiS., místostarosta obce

Vážení spoluobčané,
rády bychom poděkovaly všem, kteří se přišli podívat na vystoupení dětí  
z mokrovratské ZŠ a MŠ, a také těm, kteří podpořili naši školu zakoupením 
výrobků na školním jarmarku. Letošní rok s námi vánoční dekorace vytváře-
li i rodiče nebo prarodiče a tuto společnou akci hodnotíme jako velmi zda-
řilou. Rozsvícení stromku i velkolepý ohňostroj byl tečkou pro nás všechny 
při 1. adventní neděli. Návštěva Mikuláše, tří čertíků i anděla se konala  
5. prosince dopoledne v MŠ, o několik hodin později zavítal Mikuláš, anděl 
a podstatně strašidelnější čert mezi školáky. Ve škole a školce proběhlo  
v pátek 6. 12. vánoční fotografování.
Naše škola se opět zapojila do předvánoční akce »Krabice od bot«, která 
má za cíl potěšit děti v nouzi a byla v České republice v roce 2024 již po 
čtrnácté. Věříme, že dárky od dětí udělají obdarovaným radost. 
Poslední týden před Vánocemi byl plný radostných okamžiků, ozdobených 
stromečků, rozbalených dárků, pohádek i vánoční nadílky lesním zvířátkům 
při čtvrteční vycházce ke krmelci. V úterý 17. 12. ukázaly děti z MŠ svým blíz-
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kým při vánoční besídce, »že v naší krásné školičce máme se 
jak v písničce«. Tento den i školáci a předškoláci z dramatické-
ho kroužku se svými rodiči prožili »Odpoledne s pohádkou«. 
Poslední den před prázdninami jsme si užili v Muzeu betlémů  
v Karlštejně.

Přejeme vám všem za kolektiv pracovnic ZŠ a MŠ spo-
kojené a klidné Vánoce a hlavně hodně zdraví v novém 
roce 2025.

Zaměstnankyně ZŠ a MŠ Mokrovraty

ÚŘEDNÍ HODINY OÚ MOKROVRATY

Pondělí     23. 12. 2024  zavřeno 
Pátek    27. 12. 2024  zavřeno
Pondělí    30. 12. 2024  08:00 – 12:00 hodin
Od 31. 12. 2024 do 3. 1. 2025 zavřeno.

Děkuji Sboru dobrovolných hasičů Mokrovraty-Pouště za vyčištění odtokového potrubí a odčerpání vody z rybníku Kalaťák 
před zahájením jeho odbahňování. 

Stanislava Ecklová

PODĚKOVÁNÍ
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III. Městský

sobota 15.2. 2025
k tanci a poslechu bude hrát skupina 

WOCATIESBAND
bohatá tombola  občerstvení zajištěno

sokolovna nový knín / 19:30
vstupenky 200 Kč / předprodej na radnici


